

Title (en)

Watch circuit of the high voltage in an ignition device.

Title (de)

Schaltungsanordnung zur Überwachung einer Hochspannungszündanlage.

Title (fr)

Circuit pour la surveillance de la haute tension dans une installation d'allumage.

Publication

**EP 0389775 A2 19901003 (DE)**

Application

**EP 90102944 A 19900215**

Priority

DE 3909906 A 19890325

Abstract (en)

The invention relates to a circuit for monitoring a high-voltage ignition system of an internal combustion engine of a motor vehicle or the like for shunts and/or short circuits, having a series circuit formed from the primary winding of an ignition coil and from an interruptor and connected to a supply voltage or battery voltage. It proposes, in particular for a catalytic converter protection function, that a measurement arrangement (11) which detects the primary current (i) of the ignition coil (2) and converts this current into a corresponding test voltage (UPr) be used, which measurement arrangement (11) has an evaluation circuit (10) which compares the test voltage (UPr) with the voltage supply (Uv) and issues a fault report when the test voltage (UPr) is too large in comparison with the supply voltage (Uv). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Schaltungsanordnung zur Überwachung einer Hochspannungszündanlage einer Brennkraftmaschine eines Kraftfahrzeugs oder dergleichen auf Neben- und/oder Kurzschlüsse, mit einer aus der Primärwicklung einer Zündspule und einem Unterbrecher gebildeten Reihenschaltung, die an eine Versorgungsspannung bzw. Batteriespannung angeschlossen ist. Sie schlägt insbesondere für eine Katalysatorschutzfunktion vor, eine den Primärstrom (i) der Zündspule (2) erfassende und diesen in eine entsprechende Prüfspannung (UPr) umwandelnde Meßanordnung (11) einzusetzen, die eine die Prüfspannung (Upr) mit der Versorgungsspannung (UV) vergleichende Auswerteschaltung (10) aufweist und bei gegenüber der Versorgungsspannung (UV) zu großer Prüfspannung (UPr) eine Fehlermeldung abgibt.

IPC 1-7

**F02P 11/06; F02P 17/00**

IPC 8 full level

**F02P 11/06** (2006.01); **F02P 17/00** (2006.01); **F02P 17/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F02P 17/12** (2013.01 - EP US)

Cited by

US5672972A; EP0502549A3; EP0654604A1; FR2712934A1; WO9221876A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0389775 A2 19901003; EP 0389775 A3 19910515; EP 0389775 B1 19950531**; DE 3909906 A1 19900927; DE 59009172 D1 19950706; ES 2073464 T3 19950816; US 5027073 A 19910625

DOCDB simple family (application)

**EP 90102944 A 19900215**; DE 3909906 A 19890325; DE 59009172 T 19900215; ES 90102944 T 19900215; US 48678690 A 19900301